
Referat 
Skolebestyrelses-
møde 
Mandag d. 29/01 
2024 
kl. 17:30 – 19:30 
Lokale: A20-21 

Mødedeltagere: 
Lars Peters 
Jilali Daf 
Ginnie Hansen  
Mette Byriel 
Catharina Hjelmfort 
Naheed Ahktar Minas  
Arushi Bains (elevråd) 
Mikolaj Przbylowski 
(elevråd) 
Kasper Bjerring (B&U) 
 

Tina Bjørnskov (TO) 
Pia Fohlmann (PH) 
René Aistrup (RA) 
Line Kejser Birk (LK) 
Janne Kiilerich (JK) 
 
 

 

Deltog ikke: Catharina, Kasper, Tina, Ginnie, Lars, Naheed. 
Referent: LK  
 

Pkt. Form Tid Indhold 

1 O 20 min. 

Meddelelser fra 

- Formanden – ikke tilstede 
 
- Skole- & SFO-ledelsen 
Den årlige kommunale skakturnering har været afholdt på 
Gildbro. Denne nyhed er også delt på kommunens hjemmeside. 
Det var en fornøjelse at se, hvordan eleverne fordybede sig da 
de spillede. 
 
Skolen er blevet orienteret om, at vi er kommet på listen over 
skoler med bekymrende kvalitet. 2 af kommunens skoler er på 
listen. Listen udarbejdes årligt og er med grundlag i 
gennemsnittet fra de seneste karakterer fra de bundne prøver. 
Vi har en opmærksomhed på udslusning af modtagerelever i de 
ældste klasser og arbejder med faglige fokusområder.  
 
De nye parkeringsregler på skolens parkeringsplads tyder på 
virker. Der er ledige parkeringspladser til skolens 
medarbejdere. 
Snart opsættes 3 ladestandere og hermed forsvinder 6 
parkeringspladser.  
 
Vores gruppeordning 0C udvides og der vil blive indskrevet 
flere børn. Dette understøtter kommunens strategi om 
etablering af stærke fællesskaber på skolerne. 
 
9. årgang har været til terminsprøve og 8. årgang har været til 
øveprøve. 
 
 



- Elevrepræsentanter 
Elevrådet ønsker at kantinen åben i 10 pausen, 
medbestemmelse af udbud og at man kan købe med kort. 
 
De ældste elevrødder har besøgt de yngre kasser. Her har de 
fortalt om elevrådet.  
Afdeling 1 ønsker eget elevråd. 
 
- Medarbejderrepræsentanter – ikke tilstede 
 
- B&U-repræsentant – ikke tilstede 

2 B 10 min. 

Revidering af princip 

Princip for mobiltelefoner og lign. (se bilag) 

 

Princip og ændringer heraf drøftet  

 

Princip godkendt med ændringer.  

 

3 OD 10 min. 

Forretningsorden for skolebestyrelser 

Orientering om forretningsorden for skolebestyrelser i Ishøj 

Kommune samt efterfølgende drøftelse 

 

Udsættes til kommende møde 

 

4 B 10 min. 

Høringssvar 

Godkendelse af høringssvar (se bilag) 

 

Høringssvar godkendt. 

 

5 OD 30 min. 

Skoleudviklingssamtale 

Orientering om skoleudviklingssamtale samt efterfølgende 

drøftelse 

 

Udsættes til kommende møde 

 

6 O 15 min. 

Orientering om… 
- Økonomi 
Ny kontoplan er under udarbejdelse for bedre 
gennemskuelighed, når budget udarbejdes.  
 
Skolen kom ud af 2023 med et mindre forbrug(overskud). 
Dette skyldes vakante stillinger i SFO, sekretær og lærer. 
Skolen har ansøgt om overførsel af 400.000 kr. Disse penge 
skal bruges til renovering af boldbanen ved SFOen, samt 
opkvalificering af Fysik/kemi og madkundskabslokaler. 

 
 



-Personale 
Opsigelse fra medarbejder ved udgangen af december i 9C. 
Stillingen er ikke genbesat men løsning er fundet internt.  
 
Vi har en medarbejder der går på barsel til april. Dette vil blive 
dækket af en fast vikar som er læreruddannet. Indtil barsel vil 
vikar dække i klassen ved fravær og lign. 
 
- Sygefravær 
1 langtidssyg som er opsagt. 
1 deltidssyg, som er tilbage til på fuldtid ved udgangen af 
marts.  
 
Skolen har et skærpet fokus på fravær, for at værne om kvalitet 
og stabilitet for elever og medarbejdere.  
 

7 B 5 min. 

Punkter til kommende møder: 

• Forretningsorden for skolebestyrelser 

• Skoleudviklingssamtale 

• Suppleringsvalg  

• Kontaktforældremøde 

 

   Referat godkendt ved mødet 

O = Orientering    D = Debat    B = Beslutning    H = Høring    U = Udtalelse 

Møderække 2023/2024:  11/10, 7/12, 29/1, 12/3, 24/4, 20/6 

 


